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             Brezno 78, 2363 Podvelka, tel.: 02/88 79 700, fax.: 02/88 79 715  
             email: os.brezno-podvelka@guest.arnes.si  ID za DDV: SI42630142 

 
ZAPISNIK 

 
13. redne seje Sveta zavoda Osnovne šole Brezno-Podvelka,  

ki je bila v četrtek, 4. 12. 2014 ob 17.00, v angleški učilnici matične šole.   
 

Prisotni: Vikica Lakoše, Tanja Blaznik Cvetko, Urška Praznic, Natalija Podlesnik, Alenka 
Žigart, Jasna Škerl, Igor Švarc, Janez Otorepec, Anita Pokeržnik.  
 
Opravičeno odsotna: Melita Tertinek in Miran Pušnik. 
 
Ostali prisotni: Simona Tertinek – zapisnikarica, Nataša Žavcer – sindikalna zaupnica OŠ 
Brezno-Podvelka. 
 
Vabljeni:   

- člani Sveta zavoda;  
- sindikalna zaupnica OŠ Brezno-Podvelka ga. Nataša Žavcer; 
- zapisnikarica zavoda ga. Simona Tertinek.  
  

 

DNEVNI RED:  
1. Pozdrav, ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev zapisnika 12. redne seje Sveta zavoda, z dne 19. 11. 2014. 
3. Imenovanje ravnatelja.  

a) Seznanitev s prispelim mnenjem ministra.  
b) Glasovanje o imenovanju.  

4. Prispela pošta. 
5. Predlogi, pobude in vprašanja članov Sveta zavoda. 
6. Razno.  

 
 

K 1. točki: 
 
Tanja Blaznik Cvetko je pozdravila vse prisotne. Ugotovila je, da je na 13. redni seji prisotnih 
9 članov. Ugotovila je, da so sklepčni.   
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da sta se za današnjo sejo opravičila Melita Tertinek in 
Miran Pušnik.   
 
Določitev overiteljev zapisnika: Alenka Žigart in Urška Praznic. Obe sta se strinjali.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da so člani prejeli predlagan dnevni red za to sejo. 
 
Tanja Blaznik Cvetko je dala na glasovanje naslednji  
 
SKLEP: Predlagan dnevni red za 13. redno sejo Sveta zavoda OŠ Brezno-Podvelka se 
sprejme.   

mailto:os.brezno-podvelka@guest.arnes
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ZA 9, PROTI 0, VZDRŽAN 0. 
 
Sklep je bil sprejet z 9 glasovi.  

 
K 2. točki: 

 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da sledi obravnava in potrditev zapisnika 12. redne seje 
Sveta zavoda, z dne 19. 11. 2014. Vsi člani Sveta zavoda so prejeli zapisnik po elektronski 
pošti. Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da od nobenega člana ni prejela pripomb na 
zapisnik. Je pa sama podala naslednje pripombe za popravek zapisnika:  
 

 Na strani 3, pri predstavitvi kandidatur se zapiše pravilno: Posamezne vloge se na 

sami seji ne bodo brale. 

 Na strani 6, v 7 odstavku se pravilno zapiše: Nataša Žavcer je povedala, da ji prav 

žal, da je prišlo do tega, vendar je mnenja, da je Irena Jelenko ravnateljica OŠ 

Brezno-Podvelka in se je podpisala na dopis.  

 Na strani 6, v 11 odstavku se popravi: mnenje podala.  

 Na strani 6, v 12 odstavku se pravilno zapiše: vzgojiteljskemu zboru. 

 Na strani 9, v 3 odstavku se zapiše: Najmanj kar bi si želel. 

 Na strani 11: Gospa Irena Jelenko je odgovorila, da je izdajalo račune. 

 Na strani 16 je izpadel stavek, kdo je predlagal Jasno Škerl. Zapiše se: Melita 

Tertinek je predlagala Jasno Škerl.  

 

 Na strani 18 je bilo napačno zapisno, kdo je podal odgovor. Pravilno se zapiše: Vikica 

Lakoše je podala odgovor, da vodja šolske prehrane skupaj z vodjo kuhinje. Tanja 

Blaznik Cvetko je potrdila odgovor.  

 

Razprava:  
 
Igor Švarc je povedal, da je potrebno popravit stavek na strani 15, v 4 odstavku, ki je 
vsebinsko spremenjen. Zapisano mora biti: Moti ga to, da informacije, ki se ne bi smele širiti 
zunaj šole, se širijo.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je na glasovanje je dala naslednji  
 
SKLEP: Zapisnik 12. redne seje Sveta zavoda OŠ Brezno-Podvelka se z vsemi zgoraj 
zapisani popravki potrdi in sprejme.  
 
ZA 9, PROTI 0, VZDRŽAN 0. 
 
Sklep je bil sprejet z 9 glasovi.  
 

K 3. točki: 
 

Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da je sledi imenovanje ravnatelja.  
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K 3. a točki: 
 

Seznanitev s prispelim mnenjem ministra 

 
Tanja Blaznik Cvetko je člane Sveta zavoda seznanila s prejetim mnenjem ministra. Mnenje 
je prispelo pravočasno, 28. 11. 2014. Ovojnice se odpre na sami seji. Tanja Blaznik Cvetko 
je odprla ovojnico in v celoti prebrala prejeto mnenje: Mnenje ministra k predlogu za 
imenovanje ravnatelja. V prilogi vam posredujemo mnenje ministra k vašemu predlogu za 
imenovanje Lea Čelofige za ravnatelja šole. Prosimo vas, da nam sklep o imenovanju 
ravnatelja pošljete. Vodja Sektorja za osnovno šolstvo, Boris Župančič. Na podlagi 8. 
odstavka 53. a člena ZOFVI, ministrica za izobraževanje, znanost in šport daje mnenje k 
predlogu za imenovanje Lea Čelofige za ravnatelja Osnovne šole Brezno-Podvelka. Po 
preučitvi vloge s priloženo dokumentacijo ministrica daje pozitivno mnenje k predlogu za 
imenovanje Lea Čelofige za ravnatelja Osnovne šole Brezno-Podvelka. Ministrica, dr. 
Stanislava Setnikar Cankar.  
 
Razprava:  
 
Razprave ni bilo.  
 

K 3. b točki: 
 
Glasovanje o imenovanju  
 

Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da sledi glasovanje o imenovanju ravnatelja. Svet zavoda 
lahko glasuje o imenovanju kandidata za ravnatelja zavoda javno ali tajno. Pri javnem 
glasovanju z dvigom roke. Pri tajnem glasovanju je potrebno izvesti na enak način, kot je bilo 
pri izbiri ravnatelja. Glasovnice so vnaprej pripravljene. Torej je potrebno glasovati o 
izbranem kandidatu Leu Čelofigi. Če izbran kandidat prejme večino glasov vseh članov 
Sveta zavoda OŠ Brezno-Podvelka, potem je imenovan za ravnatelja. Če izbran kandidat ne 
prejme večine glasov, se postopek zaključi in se poda nov razpis za ravnatelja. Priporočljivo 
je da si Svet zavoda pred imenovanjem ravnatelja pridobi  od kandidata pisno izjavo, da 
soglaša z imenovanjem za ravnatelja, kot zakonitega zastopnika zavoda. Izjava se potrebuje 
pri vpisu v sodni register. Leu Čelofigi je bila poslana prošnja za podajo izjave, da kandidat 
soglaša z imenovanjem ravnatelja kot zakonitega zastopnika Osnovne šole Brezno-
Podvelka. Prejeli smo pisno izjavo Lea Čelofige, da soglaša z imenovanjem za ravnatelja OŠ 
Brezno-Podvelka kot zakonitega zastopnika. Fotokopija pisne izjave je priloga tega 
zapisnika. Potrebno je sprejeti sklep, kako se bo glasovalo.  
 
Razprava:  
 
Janez Otorepec je povedal svoje mnenje, da so na 12. redni seji Sveta zavoda soglasno 
sprejeli sklep, kjer so izbrali Lea Čelofigo za ravnatelja, zato predlaga, da glasujejo javno z 
dvigom rok.  
 
Jasna Škerl je vprašala Janeza Otorepca kako javno ali tajno? 
 
Janez Otorepec je odgovoril, da je za javno glasovanje.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da je na prejšnji seji vseh 11 članov potrdilo (po 
glasovanju o izbiri) Lea Čelofigo za ravnatelja.  
 
Jasna Škerl je povedala, da je za javno glasovanje.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je vprašala, kdo se strinja z javnim glasovanjem, naj dvigne roko. 
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Vseh 9 članov se strinja, da poteka javno glasovanje o imenovanju ravnatelja OŠ Brezno-
Podvelka.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je dala na glasovanje naslednji  
 
SKLEP: Sveta zavoda OŠ Brezno-Podvelka je sprejel odločitev, da bo glasovanje o 
imenovanju kandidata za ravnatelja potekalo javno. Če kandidat ne dobi večine glasov 
vseh članov Sveta zavoda, se zaključi razpisni postopek.  
 
ZA 9, PROTI 0, VZDRŽAN 0. 
 
Sklep je bil sprejet z 9 glasovi.  
 
Sledi glasovanje za imenovanje ravnatelja.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je dala na glasovanje naslednji  
 
SKLEP: Soglašamo, da je izbrani kandidat Leo Čelofiga imenovan za ravnatelja 
Osnovne šole Brezno-Podvelka.  
 
ZA 9, PROTI 0, VZDRŽAN 0. 
 
Sklep je bil sprejet z 9 glasovi.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je na podlagi glasovanja in rezultatov glasovanja dala na glasovanje 
naslednji  
 
SKLEP: Svet zavoda ugotavlja, da je izbran kandidat za ravnatelja Leo Čelofiga dobil 
od 9 prisotnih članov 9 glasov, kar je potrebna večina. Na delovno mesto ravnatelja 
zavoda Osnovne šole Brezno-Podvelka, Brezno 78, 2363 Podvelka je imenovan Leo 
Čelofiga, rojen 30. 6. 1974, stanujoč Šolska ulica 8, 2344 Lovrenc na Pohorju. Zaposlen 
na delovnem mestu učitelj matematike in fizike, na OŠ Lovrenc na Pohorju, po poklicu 
profesor matematike.   
 
ZA 9, PROTI 0, VZDRŽAN 0. 
 
Sklep je bil sprejet z 9 glasovi.  
 
Jasna Škerl je vprašala, zakaj ni časovnega obdobja? 
 
Tanja Blaznik Cvetko je odgovorila, da še bo.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da se bo jutri poslalo na MIZŠ in na Občino Podvelka 
odpravek sklepa o imenovanju ravnatelja. Prav tako se mora poslati vsem kandidatom 
obvestilo o imenovanju ravnatelja. Imenovanemu ravnatelju Leu Čelofigi se bo poslal 
odpravek sklepa o imenovanju ravnatelja. Vsa pošta se pošlje priporočeno s povratnico.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da se lahko neizbranima kandidatoma pošlje odpravek 
sklepa o imenovanju ali pa obvestilo o imenovanju ravnatelja.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je predlagala, da se neizbranima kandidatoma pošlje obvestilo o 
imenovanju ravnatelja. Tanja Blaznik Cvetko je prebrala predlog obvestila o imenovanju 
ravnatelja. Fotokopija v prilogi zapisnika.  
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Razprava:  
 
Igor Švarc se strinja, da se pošlje obvestilo o imenovanju. 
 
Janez Otorepec se strinja, da se pošlje obvestilo o imenovanju. 
 
Urška Praznic se strinja, da se pošlje obvestilo o imenovanju.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je dala na glasovanje naslednji  
 
SKLEP: Člani Sveta zavoda OŠ Brezno-Podvelka soglašamo, da neizbrani kandidati 
prejmejo obvestilo o imenovanju ravnatelja.  
 
ZA 9, PROTI 0, VZDRŽAN 0. 
 
Sklep je bil sprejet z 9 glasovi.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da so nadaljnji postopki po tej seji naslednji:  

 Imenovanemu ravnatelju se bo poslal odpravek sklepa.  

 Neizbranima kandidatoma se pošlje obvestilo o imenovanju. 

 Ureditev pogodbe o zaposlitvi za imenovanega ravnatelja.  

 Šola mora pridobiti vse informacije v zvezi z vpisom v sodni register, overovitve 

podpisa odgovorne osebe.  

 Ureditev dokumentacije za pridobitev digitalnega potrdila za imenovanega ravnatelja. 

Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da so vse naloge že razdeljene.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedla, da bo v sklepu in v pogodbi o zaposlitvi imenovanega 
ravnatelja zapisano, da imenovan ravnatelj še nima ravnateljskega izpita in ga mora opraviti 
v roku enega leta od nastopa mandata. Zaposlitev se sklene za določen čas 5 let.  
  

K 4. točki: 
 
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da so pri točki, ko se obravnava prispela pošta.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da so člani po elektronski pošti prejeli pošto zaposlenega 
delavca – pritožba na sklep o imenovanju popisnih komisij. Predsednica Sveta zavoda je 
pošto posredovala ravnateljici šole in jo prosila za pisni odgovor. Imenovanje popisnih 
komisij je v pristojnosti ravnatelja. Ravnateljica je pisni odgovor podala, 3. 12. 2014. Tanja 
Blaznik Cvetko je v celoti prebrala prejeti pisni odgovor. V prvem delu dopisa je zapisan 
odgovor, da delavec ni več član popisne komisije. Ravnateljica je izdala novi sklep o 
imenovanju popisnih komisij. V drugem delu je zapisano: »Ob enem vas obveščamo, da smo 
ga kot strokovnjaka za to področje pozvali k sodelovanju, da porabimo sredstva, ki smo jih 
namenili za opremo učilnice tehnike, pa se pozivu ni odzval. Zato se bojimo, da se bodo 
sredstva porabila za poravnavo plačnih nesorazmerij, če ne bodo porabljena prej.« V celoti je 
bilo prebrano obvestilo, ki ga strokovni delavec prejel po elektronski pošti in navadni pošti, z 
dnem 24. 11. 2014.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povzela, da se strokovni delavec ni odzval, da bi podal potrebne 
informacije v računovodstvo šole.  
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Razprava:  
 
Igor Švarc je povedal, da je potrebno biti pozorni pri odgovoru v smislu upravnega postopka. 
V tem primeru bi moral Svet zavoda pritožba zavrniti ali zavreči. Pritožba je neutemeljena, 
saj se je v tem času izdal novi sklep o imenovanju popisnih komisij. Ta pritožba je sedaj 
brezpredmetna.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da je ravnateljica na podlagi te pritožbe izdala novi sklep o 
imenovanju popisnih komisij.  
 
Jasna Škerl je povedala, da je ravnateljica sklep o imenovanju popisnih komisij spremenila.  
 
Igor Švarc je povedal, da je bila pritožba poslana na Svet zavoda, zato jo morajo obravnavati 
oz. rešiti.  
 
Anita Pokeržnik je vprašala, kdo je pristojen za reševanje te pritožbe?  
 
Janez Otorepec in Igor Švarc sta odgovorila, da Svet zavoda.  
 
Anita Pokeržnik je povedala, da kadar koli kateremu učitelju ne bo kaj po godu, se bo pritožil 
na Svet zavoda.  
 
Anita Pokeržnik je vprašala, če je strokovni delavec sploh šel do ravnateljice in povedal, da 
ne želi biti v popisni komisiji? 
 
Igor Švarc je odgovoril, da je strokovni delavec popolnoma prav ravnal, ker je Svet zavoda I. 
stopnja za pritožbo.  
 
Janez Otorepec je povedal, da bi bilo prav, da se pritožba zavrže kot neutemeljena, ker je bil 
v vmesnem času izdan novi sklep o imenovanju popisnih komisij. Svet zavoda je pristojni 
organ za pritožbe.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da je bil na sklepu o imenovanju popisnih komisij zapisan 
pravni pouk, da je na sklep ravnateljice možna pritožba v roku 8 dni pri Svetu zavoda 
Osnovne šole Brezno-Podvelka.  
 
Igor Švarc je povedal, da iz same pritožbe ni vidno, če je pritožba vložena v roku 8 dni oz. 
pravočasno. Iz pritožbe ni razvidno, kdaj je bil izdan sklep. Razvidno je, da je bila pritožba 
vložena, 1. 12. 2014.  
 
Zapisnikarica je povedala, da je ravnateljica izdala sklep o imenovanju popisnih komisij, 24. 
11. 2014.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je ugotovila, da je pritožba vložena v predpisanem roku.  
 
Igor Švarc je poudaril, da je potrebno take stvari presojati, če je podana pritožba. Ali je v 
drugem sklepu zapisano, da se izdaja novi sklep, ali da je prvi sklep preklican. Če se ni 
zapisalo, potem sedaj veljata oba sklepa.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da na drugem sklepu ni bilo zapisano, da se izdaja novi 
sklep. Šlo je samo za spremembo imena in priimka. Povedala je tudi, da je ona prejela drugi 
sklep, kot predsednica popisne komisije za podružnično šolo Lehen.  
 
Jasna Škerl je povedala, da je tudi ona prejela drugi sklep. V sklepu ni zapisano, da gre za 
drugi sklep.  
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Igor Švarc je predlagal, da se ravnateljico opozori, da sta sedaj veljavna dva sklepa o 
imenovanju popisnih komisij. Prvega je potrebno preklicati. Ker dva ne moreta biti veljavna.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povzela, da se bo ravnateljico opozorilo, da je potrebno prvi sklep o 
imenovanju popisnih komisij preklicati.  
 
Janez Otorepec je povedal, da se vedno pri izdaji novega sklepa v zadnji odstavek zapiše, 
da s tem sklepom preneha veljati sklep z dne. 
 
Janez Otorepec je predlagal, da ravnateljica drugi sklep dopolni, da z dnem veljave tega 
sklepa preneha veljati prvi sklep.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je dala na glasovanje naslednji  
 
SKLEP: Člani Sveta zavoda ugotavljajo, da so se okoliščine do 13. redne seje Sveta 
zavoda OŠ Brezno-Podvelka spremenile, zato je pritožba gospoda Milana Čurina 
brezpredmetna. Zavrže se kot neutemeljena (ravnateljica je že spremenila sklep o 
imenovanju popisnih komisij z dnem 3. 12. 2014).  
 
ZA 9, PROTI 0, VZDRŽAN 0. 
 
Sklep je bil sprejet z 9 glasovi.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da bo ravnateljico opozorila, da predhodni sklep 
razveljavi. Gospodu Čurinu bo poslan ta sklep, kot odgovor na pritožbo.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da je od Janeza Otorepca prejela kopijo dopisa – zahteva 
za dostop informacij javnega značaja. Zahteva se nanaša na pridobitev dokumentacije za 
poslovno sodelovanje med Osnovno šolo Brezno-Podvelka in podjetjem Proming, s sedežem 
podjetja na Partizanski ulici 35, 2360 Radlje ob Dravi. Zahteva je bila poslana na OŠ Brezno-
Podvelka, sedaj se čaka na odgovor oz. zahtevano dokumentacije od ravnateljice. Tanja 
Blaznik Cvetko bo vsem članom Svet zavoda po elektronski pošti poslala zahtevo. Tanja 
Blaznik Cvetko je vprašala, če se člani Sveta zavoda strinjajo, da jim pošlje. Povedala je tudi, 
da bo to tudi točka dnevnega reda za naslednjo sejo Sveta zavoda.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da je prejela od ravnateljice po elektronki pošti – pošto v 
zvezi z plačnimi nesorazmerij. Ravnateljica predlaga, da Svet zavoda sprejme sklep, če smo 
še v tožbi proti državi. Prejeta pošta se nanaša na odpravo ½ ¾ plačnih nesorazmerij. Gre 
za to, da je vlada RS odredila, da se je denar za poplačilo le-teh črpal iz sredstev na TRR 
posameznega subjekta. Za tiste šole, ki so imele denar na TRR. V začetku leta 2014 je vlada  
pregledala stanje na TRR šol, ter ugotovila, da nismo upravičeni do sredstev za pokritje 
plačnih nesorazmerij. Šola je namreč imela na TRR dovolj sredstev za pokritje deleža 
plačnih nesorazmerij. Naša šola ni dobila sredstev od MIZŠ za pokritje deleža plačnih 
nesorazmerij. 26. 2. 2014 je Svet zavoda na 4. korespondenčni seji sprejel naslednji sklep:   
»Svet zavoda OŠ Brezno-Podvelka daje soglasje za izplačilo ½ poračuna razlike v plači 
zaradi odprave ¾ nesorazmerij. Osnovna šola Brezno-Podvelka naj nenakazana sredstva ½ 
poračuna razlike v plači zaradi odprave ¾ nesorazmerij terja od Ministrstva za izobraževanje, 
znanost in šport.« 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da se je potrebno odločiti, če se gre v tožbo ali ne. V 
kolikor se gre v tožbo je potrebno plačati sodno takso, poleg tega bodo nastali dodatni 
stroški.  
 
Razprava:  
 
Jasna Škerl je vprašala, če je navedeno kolikšni bodo stroški? 
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Tanja Blaznik Cvetko je odgovorila, da ni napisano.  
 
Igor Švarc je vprašal, za kakšen znesek gre? 
 
Jasna Škerl je odgovorila, da okoli 12.000,00 € je šola založila, da se je delavcem lahko 
izplačalo plačno nesorazmerje, moralo bi pa MIZŠ. 
 
Igor Švarc je vprašal, če je to skupna tožba, da šola vlaga sama tožbo? 
 
Jasna Škerl je odgovorila, da bo skupna tožba, glede nato da je MIZŠ dolžno to poravnati je 
smiselno, da se s postopkom nadaljuje.  
 
Anita Pokeržnik je vprašala, če je šola dobila celo odpravo ¾ plačnih nesorazmerij, ali je še v 
decembru 2014 drugi del? Predvideva, da bo še enkrat prišlo, da MIZŠ ne bo hotelo plačati, 
če bo denar na TRR šole.  
 
Janez Otorepec je povedal, da se predvideva, da bo še en del plačnih nesorazmerij v 
januarju 2015.  
 
Anita Pokeržnik je povedala, da je zaskrbljajoče, če bo MIZŠ pri naslednjem izplačilu 
upoštevalo iste kriterije, kot so jo pri prejšnjem izplačilu.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da ne ve, če je zagotovilo v primeru, da se gre šola v 
tožbo, da bo šola denar dobila. Predlaga, da bi se ravnateljica, kot odgovorna oseba 
posvetovala, kaj menijo drugi ravnatelji oz. kako se bodo odločali.  
 
Igor Švarc je povedal, da pravilo, ki ga je upoštevalo MIZŠ ni bilo pravilno, kajti denar za 
plače mora zagotoviti MIZŠ. To je bila samovolja vlade, da je sprejela takšen ukrep.  
 
Janez Otorepec je povedal, da tiste šole, ki so imele na TRR 0, so dobile ves denar za 
pokritje plačnega nesorazmerja. Npr. naša sosednja šola OŠ Ribnica na Pohorju – oni so 
dobili popolnoma vse izplačano. OŠ Brezno-Podvelka ko je imela denar na TRR, so jih 
enostavno odrezali.  
 
Igor Švarc je povedal, da to je neenaka obravnava.  
 
Janez Otorepec je povedal, da ne bi bilo modro nehati, zaradi plačila sodne takse. Višina 
takse je odvisna o premoženjskega stanja šole. Verjetno bo taksa odmerjena na podlagi 
premoženjskega stanja zavoda. V primeru, da bo tožba dobljena bodo povrnjeni vsi stroški.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je predlagala, glede na to, da je že bil sprejet sklep na 4. 
korespondenčni seji, naj se sredstva terjajo od MIZŠ. Postopek naj se nadaljuje.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je dala na glasovanje naslednji  
 
SKLEP: Svet zavoda OŠ Brezno-Podvelka se strinja, da se od MIZŠ terjajo nenakazana 
sredstva ½ poračuna razlike plače, zaradi odprave ¾ nesorazmerij. Postopek se 
nadaljuje.  
ZA 9, PROTI 0, VZDRŽAN 0. 
 
Sklep je bil sprejet z 9 glasovi.  

 
K 5. točki: 

 
Predlogi, pobude in vprašanja članov. 
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Janez Otorepec je podal informacije, ki jih je pridobil od delavcev, ki so v OPB-ju, da se v 
nobeni obliki ne vodijo dnevniki. Če je potrebno voditi dnevnike v OPB? Kdaj se bodo pričeli 
voditi? Potrebno je postaviti vprašanje ravnateljici.  
 
Jasna Škerl je odgovorila, da se vodi dnevnik pri OPB v pisni obliki.  
 
Janez Otorepec je vprašal od kdaj dalje? 
 
Jasna Škerl je odgovorila, da že kakšne tri tedne nazaj. Prvotno je bilo povedano, da se bo 
vodil v e-Asistentu.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da se preveč učiteljev zamenja pri OPB.  
 
Jasna Škerl je povedala, da se vpisuje v modre tanke dnevnike, ker je videla, da jih učitelji 
OPB nosijo.  
 
Janez Otorepec je povedal, če se vodi dnevnik, potem je to brezpredmetno. 
 
Tanja Blaznik Cvetko je predlagala, da bo vprašala sodelavke, ki delajo v OPB ali vodijo 
dnevnik.  
 
Janez Otorepec je povedal, da so se na šoli pojavile informacije, da je računovodkinjo v času 
njene odsotnosti oz. bolniškega staleža občasno vozil hišnik v šolo, da je opravljala dela. Ali 
to drži? Predlaga, da Svet zavoda poizve, če je to res.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da bo vprašanje posredovala ravnateljici.  
 
Janez Otorepec je povedal, da si je iz Supervizorja pridobil podatke, koliko je šola plačala 
stroškov podjetju Proming v preteklih mesecih. Aprila 2014 – 2.201,00 €, maja 2014 –  
899,00 €, julija 2014 – 899,00 €, avgusta 2014 - 1.799,00 €, septembra 2014 - 899,00 € in 
oktobra 2014 – 449,00 €. Skupni znesek, ki ga je šola plačala Promingu je 7.100,00 €.  
 
Alenka Žigart je vprašala, za kakšno časovno obdobje 7.100,00 €? 
 
Janez Otorepec je povedal, da od aprila 2014 do oktobra 2014. Vmes pa ni junija 2014. 
 
Alenka Žigart je vprašala, če samo za računovodske storitve? 
 
Janez Otorepec je odgovoril, da samo za računovodska storitve je na podlagi izstavljenih 
faktur šola plačala 7.100,00 €.  
 
Jasna Škerl je vprašala, ali je bila plačnik šola, ali občina? 
 
Janez Otorepec je povedal, da so podatki pridobljeni iz Supervizorja, kjer je razvidno, da je 
plačnik šola.  
 
  
Janez Otorepec je povedal, da je nesprejemljivo, da je bilo aprila 2014 plačano 2.100,00 €, 
maja 2014 pa 899,00 €. Če je šlo vedno za isto opravljeno storitev.  
 
Janez Otorepec je povedal, da je to nemoralno in nesprejemljivo sploh, če podatek drži, da je 
v času bolniške računovodkinjo hodila na šolo delati, poleg tega naj bi jo na šolo vozil hišnik. 
Ob tem je pridobivala bolniški stalež. Preko Ajpesa je pridobil podatek, da je podjetje 
Proming registrirano druga trgovina na drobno v drugih specializiranih prodajalnah. 
Registrirana dejavnost podjetja Proming nima nobene veze z računovodstvom. Direktorica 
podjetja Proming je gospa Helena Tjukajev. Podjetje ima enega zaposlenega. Postavlja se 
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dvom, kako je lahko šola trgovini poslala naročilo za opravljanje računovodskih storitev. 
Omenjana dejstva ličijo na zlorabo. Ob tem, da ravnateljica na prejšnji seji ni znala 
odgovoriti, kako dolgo je bila računovodkinja v bolniški (3 ali 5 mesecev), bila je v bolniški 
več kot 7 mesecev. To je golo sprenevedanje.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da so to javno dostopni podatki, tako da si jih lahko vsak 
posameznik pogleda, v kolikor želi.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da vedo, da je dobila računovodkinja prenosni računalnik 
za opravljanje dela na domu.  
 
Jasna Škerl je potrdila, da je dobila novi prenosni računalnik.  
 
Alenka Žigart je vprašala, kje je sedaj ta računalnik? 
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da ne more odgovoriti na vprašanje, ga bo pa posredovala 
ravnateljici, da poda odgovor.  
 
Alenka Žigart je vprašala, kdo je prokurist v podjetju Proming? 
 
Janez Otorepec je povedal, da je bila gospa Helena Tjukajev prokurist do leta 2012. Od 2012 
dalje je direktorica.  
 
Jasna Škerl je predlagala, da počakajo na odgovor ravnateljice za podajo informacij javnega 
značaja.  
 
Janez Otorepec je povedal, da je poslal zahtevo priporočeno po pošti 21. 11. 2014. Šola je 
dolžna dati v 20 delovnih dneh odgovor.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da bo odgovor verjetno poslan Janezu Otorepcu.  
 
Janez Otorepec je povedal, da bo prejeti odgovor posredoval predsednici Sveta zavoda.  
 
Igor Švarc je vprašal, če lahko šola poda negativen odgovor? 
 
Janez Otorepec je povedal, da lahko.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je seznanila člane Sveta zavoda z informacijami, ki se širijo. Po izbiri 
za ravnatelja se širijo različne govorice, kako je kot predsednica Sveta zavoda vplivala na 
člane, kako morajo glasovati. Slišala je, da naj bi po izbiri klicala člane Sveta zavoda in jih 
spraševala, kako je kdo glasoval. To ni govorica enega, ampak je to slišala od nekaj ljudi. 
Gre za očitno blatenje osebnega imena, kakor dela Sveta zavoda. Misli, da so vse postopke 
izpeljali korektno po veljavni zakonodaji. Zato je prosila vse člane Sveta zavoda, da javno 
spregovorijo, če je na kogar koli vplivala oz. preprečevala.  
 
Jasna Škerl je povedala, da je predsednica Sveta zavoda ni pregovarjala. 
 
Igor Švarc je povedal, da ga ni klicala.  
 
Urška Praznic je povedala, da je ni.  
 
Tanja Blaznik Cvetko je povedala, da upa, da tisti, ki te govorice širijo berejo tudi zapisnike 
Sveta zavoda. Če se bodo govorice še širile, jih bo povabila na samo sejo, da se stvari 
razčistijo.  
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Janez Otorepec je povedal, da ga ni klicala. On je že na prejšnji seji povedal, da so bili vplivi 
iz druge strani. Javni pritiski na pedagoški konferenci, ki so jo imeli strokovni delavci šole.  
 
Alenka Žigart je vprašala, ali niso seje Sveta zavoda javne? 
 
Tanja Blaznik Cvetko je odgovorila, da so javne, razen če jo ona predhodno zapre za 
javnost, zaradi varovanja osebnih podatkov.  
 

K 6. točki: 
 
 
Tanja Blaznik Cvetko je predlagala, da se Miranu Pušniku, Alenki Žigart in Nataliji Podlesnik 
pošlje fotokopija Poslovnika Sveta zavoda OŠ Brezno-Podvelka.  

 
Tanja Blaznik Cvetko je se je zahvalila za sodelovanje in zaključila 13. redno sejo Sveta 
zavoda Osnovne šole Brezno-Podvelka ob 18.00.  
 
 
     Zapisnikarica:                            
 Simona TERTINEK               
___________________                                                       
        
 
   Overiteljici:       Predsednica Sveta zavoda OŠ Brezno-Podvelka: 
 
  Urška PRAZNIC                                                              Tanja BLAZNIK CVETKO 
 
___________________                                             _______________________________ 
 
       
     Alenka ŽIGART  
 
 ___________________ 
   
 
Priloge:  

1. Lista prisotnosti 13. redne seje Sveta zavoda.  
2. Fotokopija mnenja MIZŠ k predlogu za imenovanje ravnatelja, z dne 28. 11. 2014. 
3. Fotokopija dopisa zahtevek za dostop do informacij javnega značaja, g. Janeza 

Otorepca – v vednost, z dne 20. 11. 2014.  
4. Fotokopija poslane prošnje za izjavo, da kandidat soglaša z imenovanjem za 

ravnatelja, z dne 1. 12. 2014, 1839/2014. 
5. Fotokopija soglasja z imenovanjem za ravnatelja, z dne 3. 12. 2014, 1855/2014.  
6. Prispela pošta. 


